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Protokół Nr 1/2024 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Oświaty i Kultury  

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 24 stycznia 2024r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczyła Alicja Szczepaniak - Przewodnicząca Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

 

Ad. pkt. 1. 

 Otwarcie posiedzenia.  

Alicja Szczepaniak - Przewodnicząca Komisji – otworzyła  posiedzenie Komisji i powitała 

wszystkich obecnych. 

 Przewodnicząca komisji poinformowała, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

  

 Następnie odczytała listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność.  

 

Ad. pkt. 2.  

 Przedłożenie porządku posiedzenia.  

 Przewodnicząca zapytała, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

(załącznik nr 1 do protokołu).  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca grudnia 2023r. 

4.  Zatrudnienie w placówkach oświatowych. 

5. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

6. Sprawozdanie z pracy komisji za 2023r. 

7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

Komisja przyjęła proponowany porządek posiedzenia bez zmian. 

Ad. pkt. 3. 

 Przyjęcie protokołu z miesiąca grudnia 2023r. 
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Przewodnicząca Komisji poinformowała, że protokół Komisji Zdrowia, Opieki 

Społecznej, Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Opocznie Nr 10/2023 z dnia 20 grudnia 2023r. 

był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy 

jak również został zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 

Przewodnicząca zapytała, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 10/2023 z dnia 

20 grudnia 2023r. 

 Wobec braku uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 20 grudnia 2023r. 

 

 Komisja głosami: za – 6, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół z posiedzenia Nr 

10/2023  z dnia 20 grudnia 2023r. 

Ad. pkt. 4. 

 Zatrudnienie w placówkach oświatowych. 

Marek Ziębicki – Dyr. Wydz. Edukacji – przedstawił informację, która stanowi załącznik nr 2 

do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: Przewodnicząca Komisji Alicja Szczepaniak, radna Magdalena Belica, 

radny Zbigniew Sobczyk, Dyr. Wydz. Edukacji Marek Ziębicki, radny Mieczysław 

Wojciechowski, radny Andrzej Pacan. 

Alicja Szczepaniak – Przewodnicząca Komisji – zasugerowała zwiększenie liczby 

pracowników obsługi w Szkołach Podstawowych w Sielcu raz w Kraśnicy (obecnie to 1 osoba). 

Prosi, aby w momencie złożenia wniosków przez Dyrektorów tych szkół o zatrudnienie 

dodatkowego pracownika przychylić się do nich.   

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 5.  

 Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

A) Policja – podsumowanie działań w zakresie bezpieczeństwa na terenie Gminy 

Opoczno za rok 2023. 

Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Komendę Powiatową Policji w 

Opocznie. Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

B) Straż Miejska – efekty realizacji zadań.  

Dariusz Rzepka – Komendant Straży Miejskiej - przedstawił informację która stanowi 

załącznik do protokołu z LXVIII sesji Rady Miejskiej z dnia 29.01.2024r. 

W dyskusji głos zabrali: Przewodnicząca Komisji Alicja Szczepaniak, radna Jolanta Łuczka – 

Nita, Komendant Straży Miejskiej Dariusz Rzepka. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

C) Założenia organizacyjne prac pn. bieżące utrzymanie dróg.  

Dorota Skwierczyńska – Madej – Dyrektor Wydz. Techniczno – Inwestycyjnego – przedstawiła 

informację, która stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Informacja z PGK Sp. z o.o. stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radna Magdalena Belica, Przewodnicząca Komisji Alicja Szczepaniak, 

radny Zbigniew Sobczyk, radny Andrzej Pacan, Dyrektor Wydz. Techniczno – Inwestycyjnego 

Dorota Skwierczyńska – Madej. 

Zbigniew Sobczyk – radny – prosi o wyrównanie nawierzchni na ul. Zielonej. 

Andrzej Pacan – radny – prosi o wyrównanie nawierzchni drogi w m-ci Bielowice Zapowiedź.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

D) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

h) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia nauczycieli, maksymalnej kwoty 

dofinansowania w 2024 roku opłat za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Opoczno, 

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 6 do 

protokołu/.  

W dyskusji głos zabrali: radna Jolanta Łuczka – Nita, radna Magdalena Belica, Dyr. Wydz. Edu 

Marek Ziębicki. 

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

a) udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Łódzkiemu, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 7 do protokołu/.  

W dyskusji głos zabrali: radna Magdalena Belica, radna Jolanta Łuczka – Nita, Sekretarz 

Miasta Janusz Klimek. 

Magdalena Belica – radna – prosi o podjęcie działań w sprawie wybudowania inteligentnych 

przejść dla pieszych na ul. Gen. Bończy – Załęskiego (na wysokości supermarketu oraz przy 

Skateparku). 

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu (Szpital Powiatowy), 

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła projekt 

uchwały /załącznik nr 8 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: Przewodnicząca Komisji Alicja Szczepaniak, radna Magdalena Belica, 

Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radny Zbigniew Sobczyk. 

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu (PCPR), 
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Elżbieta Matyśkiewicz – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła projekt 

uchwały /załącznik nr 9 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: Przewodnicząca Komisji Alicja Szczepaniak, radna Magdalena Belica, 

Dyr. Wydz. ZiSS Elżbieta Matyśkiewicz. 

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

d) przekazania środków finansowych dla Policji, 

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła projekt 

uchwały /załącznik nr 10 do protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

e) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2024-2040, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały.  

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na 

lata 2024 – 2040 stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: Przewodnicząca Komisji Alicja Szczepaniak, radna Magdalena Belica, 

Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

Magdalena Belica – radna – prosi o wykonanie aktualizacji projektu dla ul. Długiej. 

Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

f) uchwalenia budżetu Gminy Opoczno na rok 2024, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały.  

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Opoczno na rok 2024 stanowi załącznik 

do protokołu z LXVIII sesji Rady Miejskiej w Opocznie z dnia 29.01.2024r. 

W dyskusji głos zabrali: Przewodnicząca Komisji Alicja Szczepaniak, radna Magdalena Belica, 

Sekretarz Miasta Janusz Klimek, Skarbnik Gminy Magdalena Ślęzak.  

Komisja głosami: za – 1, przeciw – 0, wstrz. – 3 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

g) wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 12 do protokołu/.  

Brak głosów w dyskusji. 
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Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

i) przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi i dziennymi opiekunami 

oraz nad podmiotami zatrudniającymi dziennych opiekunów oraz osobami fizycznymi 

prowadzącymi na własny rachunek działalność dziennego opiekuna na terenie Gminy 

Opoczno, 

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła projekt 

uchwały /załącznik nr 13 do protokołu/.  

W dyskusji głos zabrali: radna Jolanta Łuczka – Nita, Dyr. Wydz. ZiSS Elżbieta Matyśkiewicz.  

Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

j)  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu 

miasta Opoczna na osiedlu Milenijnym, 

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Rozwoju Miasta – przedstawiła projekt uchwały, 

który stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – dodał, iż wszystkie zapisy zawarte w MPZP są zgodne ze 

studium oraz uwagi zgłoszone przez mieszkańców zostały również uwzględnione.  

W dyskusji głos zabrali: radna Magdalena Belica, Dyr. Wydz. RM Justyna Małachowska.  

Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

k) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru 

miasta Opoczna położonego w rejonie ulic Przemysłowej, Ceramicznej, Partyzantów oraz 

przedłużenia ulicy Brzozowej, 

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Rozwoju Miasta – przedstawiła projekt uchwały, 

który stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: radna Magdalena Belica, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radna 

Jolanta Łuczka – Nita. 

Magdalena Belica – radna – zasugerowała wycofanie z porządku obrad sesji projektu uchwały 

oraz przeprowadzenie dodatkowych konsultacji z mieszkańcami w tym temacie. 

Komisja głosami: za – 1, przeciw – 0, wstrz. – 3 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

l) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 

inwestycyjnych położonych w obrębie 23 miasta Opoczna, 

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Rozwoju Miasta – przedstawiła projekt uchwały, 

który stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  
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Brak głosów w dyskusji. 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

m) przyjęcia gminnego programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2024, 

Beata Rogulska – Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – przedstawiła 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrała Przewodnicząca Komisji Alicja Szczepaniak. 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

n) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie dla Gminy Opoczno na lata 2021 – 2025. 

Beata Rogulska – Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – przedstawiła 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

Ad. pkt. 6. 

Sprawozdanie z pracy komisji za 2023r. 

Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem, które stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Komisja przyjęła sprawozdanie bez uwag. 

Ad. pkt. 7. 

Zapytania i wolne wnioski. 

Alicja Szczepaniak – Przewodnicząca Komisji: 

- poinformowała o niedziałającym przejściu dla pieszych na ul. Partyzantów (obok nowego 

bloku, przy skręcie w ul. Kopernika); 

- w imieniu rodziców dzieci ze SP Nr 2 oraz kierowców poruszających się w okolicy tej 

szkoły zwróciła uwagę na niebezpieczne przejście dla pieszych na ul. Moniuszki oraz brak 

miejsca do parkowania dla osób odwożących dzieci do szkoły; 

- w imieniu mieszkańców prosi, aby rano oświetlenie uliczne wyłączane było 15 min. później. 

Ad. pkt. 8. 

Zamknięcie posiedzenia. 

Godzina rozpoczęcia komisji 9.00, godzina zakończenia komisji 11.45. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.   

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

 

http://www.opoczno.esesja.pl/
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       Przewodnicząca Komisji 

              Alicja Szczepaniak 

 

 

 

Protokołowała: 

A.Firmowska 

Referent w Biurze Rady Miejskiej  

 


